

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Anne-Marit Enger (AME), Per Ståle Grude (PSG), Berit Nygaard (BN), Bjarne Ringstad (BR) Sportssjef Per Olav Tangen (POT), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV), Amund M Haugen (AH)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	11.04 – 20.00-23.10
Sted:	MeetAt
Tema:	TK-møte nr. 9 2018-2020

Habilitetsvurdering

Ingen inhabile.

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Diskusjon om salg av TV-rettigheter. Kan bety nye muligheter for Telemark, men litt tidlig å si noe konkret om dette.
 - For 2018, ifølge den siste rapporten ligger vi an til et underskudd på 380, mot et budsjett på 1,4.
 - Saken i Vest-Telemark blad.
 - Det er viktig at vi får registrert og opprettet telemarkkomiteer og tilstedeværelse i flest mulig kretser.
- Markedsarbeid (POT/RB)
 - Møte med Uvex om hjelm og briller. Gratis til landslaget og gode priser til satsingsgruppe og klubber/kretser.
 - Møte med Holmenkollen skifestival 24. april kl 10.00. Mulighet for å inkludere telemark i opplegg der oppe. Møte er på Ullevål. GSV, BR og BN kan være med – blir enige om hvem som drar og eventuelt opplegg
 - Kontakt med Autoplan om bilavtale for utøvere. Litt frem og tilbake. Varebiler.
 - Alpint har inngått avtale med Gausta – vi har ikke mulighet til å være med på den.
- Kompetanseutvikling (POT)
 - Bør få til et Trener 1- og Trener 2-kurs neste sesong, gjerne for løperne på landslaget. Trener 1 er stort sett praksis.
- Breddeidrett (POT)
 - 14 samlinger totalt med øst og vest. Gruppen har fått bra resultat i Jr-VM. Mange kommer til å satse videre neste sesong.
- Eliteidrett (POT)
 - 3 barmarksamlinger, 31 dager på ski. To store WC-runder pluss VM Rjukan. Første runden var ganske slitsomt – mye flytting og dårlige boforhold. Gode resultater med WC sammenlagt, verdensmester, flere topp 5-plasseringer.
 - 11 skader totalt. Dette må vi gjøre noe med.
 - POT, Lars Ove og Arnstein har vært med på stort sett alle NC-runder og bidratt med bl.a. løypestikking og andre ting.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)

Sak 8 – 2018-2020 Samarbeidspartner/sponsor

- Arbeidet må intensiveres nå.
- Vanskelig å få hjelp fra de andre som driver med markedsarbeid i andre grener.
- Vi må få oversikt over hvilke produkt vi har å selge.

- NC/NM. Plassering kan være viktig for eksponering. Vi har arenapakken som viser eksponeringsflaten.
- Andre arrangement. Også vurdere samarbeid med Galdhøpiggrrennet, Kjerding Open, Alperittet, m.m.
- Landslaget/eksponering i forbindelse med WC.
- Må være et tema på et fysisk møte/WS. GSV, BN og BR får til et arbeidsmøte for å forberede.

Sak 13 – 2018-2020 Opplegg for sponsor på VM Rjukan

- Oppsummering av erfaringer.
- Selve opplegget var vellykket. Skogstad Sport var veldig fornøyd. Neste gang vil hun sørge for å være der mer neste gang. Herman Erler var også fornøyd.
- Herman Erler fikk ikke betalt for seg som tenkt. Det er snakk om 2.600,-. Vi dekker dette.
- Innenfor budsjettet når det gjelder mat som ble kjøpt inn. Det ble kjøpt inn noe effekter som ble brukt som gaver.
- POT og PSG følger opp fakturaer som kommer og som skal komme inn.
- NSF klarte ikke å få noe i nasjonale medier fra arrangementet. Claes-Tommy hadde ansvar for riksdekkende, og GDV for lokal presse. Det ble bare sendt stoff til NTB, og ikke til redaksjonene direkte. Det må lages ferdig materiale.

Sak 14 – 2018-2020 Kvalitetsheving NC/NM

- Utsettes.

Sak 16 – 2018-2020 Vår møte 2019

- Planlegging, agenda, underlagsmateriale, invitasjon
 - Kvalitet på NC/NM. Markedsføring, lage event, arrangører neste år.
 - Invitere noen fra andre grupper (Heming Alpin, Kjelsås Alpin, andre?). For eksempel sportslige ledere. Tema er hvordan samarbeide med alpin-klubber. POT snakker med Steve Skavik om mulig presentasjon.
 - NM-ukene neste år på Lillehammer.
- NSF legger opp til felles møte 14-16. juni på Scandic Hotel Gardermoen. POT snakker med Nanna om dette. GSV sender ut en første informasjon om at det blir vår møte for telemark på lørdag 15.

Sak 17 – 2018-2020 Evaluering 2019-sesongen

- Skjema sendt ut til Satsingsgruppen.
- POT, LOB, GSV, AS gjennomfører et møte for evaluering av det sportslige apparatet.
- Landslaget har fått samme skjema som satsingsgruppen, men ønsker et fysisk møte. POT sender skjema til TK og ber om tilbakemelding på innholdet som utkast til agenda for møtet før påske.
- I møtet på fredag skal også neste års struktur for den sportslige organiseringen.
- GSV lager en OneDrive-folder hvor evalueringsmateriale blir lagt.

Sak 18 – 2018-2020 WC-arrangører 2020

- Det er viktig for Norge at vi har en eller flere WC-arrangement i Norge i 2020.
- Rjukan kan være villige til å gjøre det igjen.
- Vrådal har meldt sin interesse, usikkert om det er allerede i 2020.
- Lillehammer, Asker, Oslo og Ål er også nevnt eller har meldt interesse.
- SNØ kan også være aktuelt tidlig på sesongen.

Eventuelt

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
20.05.19, 15.00 – 21.00	TK-møte	Gardermoen
14.06.19, 18.00 – 20.00	TK-møte	Scandic Oslo Airport
15.06.19, 10.00 – 17.00	Vårmøte	Scandic Oslo Airport
August?		
September?		
17. – 20. oktober	Høstmøte	Oslo-regionen